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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Az aszfaltot elásták vagy elhordták Balatonakalin?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az index.hu portálon megjelent „Helyre kell állítani a kiirtott nádat Balatonakalin„ című cikk a
Balatonakali építkezésekről tájékoztatott minket:

„A  település  éber  polgárai  ismét  valami  gyanúsat  fotóztak  a  parton.  Mint  írták:  Újabb
tevékenységet fotóztunk le ugyanott, 19-én és 20-án. A vízparttól kb 15 m-re hatalmas gödröt ástak,
ebbe több tíz tonna aszfalt törmeléket hordtak bele, majd azonnal be is fedték fehér murvával, hogy
a nyomokat eltüntessék.

Csak remélni merjük, hogy nem a nádrehabilitáció indult meg ilyen unortodox módon. Hogy ezt
tisztázzuk,  természetesen  megkerestük  az  SSS  Groupot  és  a  balatonakali  önkormányzatot  is,
válaszukkal a cikket frissítjük.

Gyors frissítés az aszfalt-törmelékről: 

Az SSS Group az aszfalt törmelékkel kapcsolatban a következő választ adta: Az érintett terület az
egyik vevő tulajdonában és kizárólagos használatában van, építési jogosultsággal.

Megkérdezték tőle, mi ez, ő pedig azt mondta, hogy egy kivitelező céget bízott meg a villaépítéssel,
ami megkezdte a földmunkákat. Az alapok kiásásakor törték fel az útban levő kb 10 négyzetméternyi
gyalogos aszfalt járdát, és bontottak le egy régi épületet. A felhalmozott törmelék mellé öntötték le a
murvát, a kép ekkor készülhetett. A törmeléket a murva leöntése után felpakolták, és elszállították a
hulladéklerakóba.



A kivitelező cég ehhez annyit tett hozzá, hogy semmilyen törmeléket nem ásnak el az épület alá,
mert  az  veszélyeztetné  az  épület  állékonyságát.  A  törmelékeket  lerakóhelyre  szállították,  amit
igazolni is tudnak.”

Dr. Orbán Balázs a Miniszterelnökség államtitkára "A nádirtó gazdasági társaság elkezdte a károk
felszámolását?" című, K/8472. számú írásbeli kérdésemre a következő választ adta:

„A Pest Megyei Kormányhivatal döntése értelmében, az általa határozatban előírt  helyreállítási
folyamat során – a tervezéstől a záró dokumentációig – kötelező a szakfelügyelet biztosítása. A
rehabilitációt folyamatosan nyomon követik, illetve ellenőrzik a hatáskörrel rendelkező szervek.”

Kérdezem Önt:

1. Megvizsgálják, hogy a nád rehabilitáció és a terület környezeti állapotának helyreállítása
megfelelően halad-e?

2. Megvizsgálják, hogy a területre történt aszfalt hordása és annak földbe ásása?

Budapest, 2020. február 28. 
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